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Upravená verze ke zveřejnění z důvodů dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
osobních údajů podle zákona o ochraně osobních údajů

Zápis
z 24. veřejného zasedání Zastupitelstva města Tachova, které se konalo dne 17. června 2013 
od 18:00 hodin  v kinosále areálu Mže v Tachově, Hornické ulici čp. 1695.

Přítomno: 18 zastupitelů dle prezenční listiny
Omluveni: Ing. Dostál, paní Vaňková, pan Struček.

Zasedání zahájil starosta města Mgr. Ladislav Macák.
Uvítal všechny přítomné zastupitele i veřejnost. Konstatoval, že zasedání je usnášeníschopné.
Rovněž konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno dle zákona o obcích.

1) Zahájení, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, schválení programu jednání.  

Pan starosta seznámil přítomné s programem jednání.
Vyzval zastupitele k přednesení návrhů nebo doplnění k programu jednání. 
Návrhy ani připomínky k programu vzneseny nebyly.

Program jednání byl schválen jednomyslně v následujícím pořadí:

1) Zahájení, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, schválení programu jednání.
2) Zpráva o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od veřejného zasedání

zastupitelstva města, které se konalo dne 6.5.2013, kontrole usnesení a vyřizování návrhů, 
připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města.

3) Projednání zápisů z jednání výborů zastupitelstva města, návrhů a informací předsedů
finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města.

4) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich zástupců.
5) Závěrečný účet města za rok 2012.
6) Plán hlavních úkolů veřejných zasedání ZM na 2.pol.r.2013.
7) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města.
8) Různé a podněty veřejnosti k obecné problematice města v jeho samostatné  

působnosti.
9) Usnesení a závěr.

Poté byli navrženi a jednomyslně schváleni do návrhové komise: MUDr. Vokatý, p. Minich a 
p. Větrovský, který se hlasování zdržel.
Za ověřovatele zápisu byli jednomyslně schváleni Ing. Smihrodský a paní Tikalová.

Zapisovatelkou byla jmenována: Bc. Michaela Mrázová.
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2) Zpráva o činnosti  Rady města Tachova za uplynulé období od veřejného zasedání 
zastupitelstva  města,  které  se  konalo  dne  6.5.2013,  kontrole  usnesení  a  vyřizování 
návrhů, připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města.

Zprávu o činnosti rady za uplynulé období přednesl pan starosta.
Poté dal p. starosta zastupitelům prostor k připomínkám. 

Pan Sklenář se dotázal, co vedlo radu města k tomu, aby nepovolila hudební festival TaNET 
Pop Art Music Fest na náměstí? Bylo to termínově nebo organizačně nezvládnutelné?

Pan  starosta  odpověděl,  že  by  se  jednalo  o  zábor  náměstí  včetně  uzavření  pro  dopravu. 
Náměstím projíždí autobusy, je to časově náročnější, protože by se muselo vyřídit zvláštní 
užívání atd. Pořadatelé chtěli vybírat vstupné. Pan starosta uvedl, že si nedovede představit, že 
by nikdo nemohl vstoupit na náměstí bez zaplacení vstupného 280,- Kč (na místě). Lidé by 
nemohli vybírat peníze z bankomatů, které tam jsou umístěny. Z těchto důvodů jsme jednali 
s panem Jirkou, který to svým způsobem uznal. Navrhli jsme ale možnost domluvit se s MKS, 
jestli by paní ředitelka koncert nezačlenila do programu historických slavností. Zatím nevíme, 
jaký je výsledek a paní Vaňková není přítomná dnešního jednání, abychom se jí na to zeptali.
Nabízí  se  více  míst  pro  pořádání  koncertů  např.  v klášterní  zahradě,  která  byla 
zrekonstruovaná nebo na minerálce. Víme, jak to probíhá na historických slavnostech, když je 
náměstí  uzavřeno a vybírá se vstupné 40,- Kč. Bývá kolem toho dost zlých diskuzí. Není 
zkrátka možné uspořádat koncert na poslední chvíli.

Pan Sklenář se dotázal, zda-li když bude do budoucna koncepce lépe vyřešená, bude možné 
koncert v centru města resp. na náměstí uspořádat? 

Pan starosta odpověděl, že to je téma k diskuzi jak mezi radními, tak zastupiteli. Nabízí se 
otázka,  zda-li  je  vhodné náměstí  uzavírat  několikrát  do  roka  k těmto  účelům. Náměstí  je 
problematické pro konání těchto akcí, bydlí tam lidé a jsou tam provozovny. Něco jiného je, 
když se na náměstí koná bezplatná akce např. autosalon. Dle názoru pana starosty by mělo 
k uzavření  náměstí  dojít  pouze  ve  výjimečných  případech  např.  při  konání  historických 
slavností.

Zprávu  o  činnosti  Rady  města  Tachova  za  uplynulé  období  od  veřejného  zasedání 
zastupitelstva města, které se konalo dne 6.5.2013, kontrole usnesení a vyřizování návrhů, 
připomínek a  dotazů  i  z  dřívějších  zasedání  ZM,  kterou  přednesl  starosta  Mgr.  Ladislav 
Macák, vzali zastupitelé jednomyslně na vědomí.

3) Projednání  zápisů  z  jednání  výborů  zastupitelstva  města,  návrhů  a  informací 
předsedů finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města.

Bod řídil p. starosta, na úvod sdělil, že předseda kontrolního výboru je omluven pro nemoc a 
zanechal zprávu, že od posledního veřejného zasedání zastupitelstva města kontrolní výbor 
nezasedal. Poté předal slovo předsedovi finančního výboru zastupitelstva města.

Pan  Fořt,  předseda  finančního  výboru,  přečetl  zápis  z  jednání  Finančního  výboru 
Zastupitelstva města Tachov ze dne 5.6.2013.
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Zastupitelé vzali  jednomyslně na vědomí zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva 
města Tachov, konaného dne 5.6.2013.

4) Projednání  zápisů  ze  schůzí  osadních  výborů,  jejich  návrhů  a  vystoupení  jejich 
zástupců.

Bod vedl p. Klíma.
Konstatoval,  že  k dnešnímu jednání  zastupitelstva  města  byly doručeny 2 zápisy osadních 
výborů. Jako první přednesl p. Klíma zápis z Osadního výboru Mýto ze dne 14.6.2013, který 
zastupitelé neobdrželi v podkladových materiálech. 
Dále přednesl zápis z Osadního výboru Velký Rapotín ze dne 24.5.2013. Přílohou zápisu je 
podpisový arch, kde občané osady Velký Rapotín svým podpisem stvrzují, že v den konání 
oslavy, na který si občan stěžuje, k žádnému rušení nočního klidu nedošlo. 
Poté vyzval předsedy osadních výborů, zda jsou přítomni a mají zájem vystoupit. Nikdo se 
však o slovo nepřihlásil. Pan Klíma ukončil bod jednání a předal slovo panu starostovi. 

Zastupitelé vzali  jednomyslně na vědomí  zápis z jednání Osadního výboru Velký Rapotín, 
konaného dne 24.5.2013 a zápis z jednání Osadního výboru Mýto, konaného dne 14.6.2013.

5) Závěrečný účet města za rok 2012.

Bod vedl Ing. Svoboda. 
Konstatoval, že všichni zastupitelé obdrželi v podkladových materiálech závěrečný účet města 
Tachova za rok 2012 včetně zprávy auditora. Pro upřesnění uvedl, že rozpočet pro rok 2012, 
který  schvalovali  zastupitelé  v roce  2011,  byl  původně  schodkový  ve  výši  27  mil.  Kč  a 
skutečnost je přebytek hospodaření  ve výši  6,4 mil.  Kč. Výsledkem toho jsou proplacené 
dotace, se kterými město uspělo. Poděkoval za spolupráci všem zaměstnancům MěÚ, kteří se 
na takovém výsledku hospodaření podíleli.

Ing. Svoboda vyzval přítomné k dotazům a připomínkám k přednesené zprávě. 
O slovo se  přihlásil  pan  Dorot.  Dotázal  se  za  svou společnost,  kolik  bylo  za  loňský rok 
vybráno z provozu výherních automatů a loterií a na co byly tyto prostředky použity.

Ing. Svoboda odpověděl, že se částky nachází ve 3 položkách v oblasti příjmů. Poplatek za 
provozovaný výherní hrací přístroj přinesl do rozpočtu města v loňském roce 1.217.654,-- , 
odvod výtěžku z provozování loterií 800.640,-- a odvod výtěžku z výherních hracích přístrojů 
8.657.470,--. Takže je to celkem cca 10,5 mil. za loňský rok. Samozřejmě jsou tyto prostředky 
rozdělovány  na  tělovýchovu,  sport  a  zájmové  činnosti,  takže  jdou  zase  zpět  do  města. 
V letošním  roce  došlo  při  porcování  medvěda  k navýšení  prostředků  na  2,4  mil.  Kč. 
Připomněl, že se jedná o příjem plynoucí ze všech 13-ti provozoven, které jsou v Tachově 
oficiálně vedeny.

Pan starosta dodal, že mimo jiné město dotuje tachovské sportoviště a všechna zařízení pro 
sport i volný čas, které město má, ve výši cca 20 mil. Kč, takže z toho lze usoudit, že to, co 
město získá, tvoří zhruba polovinu toho, co dává do sportu, tělovýchovy a zájmové činnosti. 
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Zastupitelé jednomyslně schválili závěrečný účet  města  za  rok  2012  bez  výhrad  a  vzali 
předloženou  „Zprávu  o  výsledku  přezkoumání  hospodaření  města  Tachova  za  období  od 
1.1.2012 do 31.12.2012 na vědomí“.

6) Plán hlavních úkolů veřejných zasedání ZM na 2.pol.r.2013.

Pan  starosta  přednesl  termíny  konání  veřejných  zasedání  zastupitelstva  města  na  druhé 
pololetí. Na dotaz, zda má někdo připomínku, jiný návrh na datum či doplnění hlavních úkolů 
se nikdo z přítomných zastupitelů nepřihlásil.
 
Na  návrh  pana  starosty  zastupitelé  jednomyslně  schválili Plán  hlavních  úkolů  veřejných 
zasedání ZM na 2. pol. r. 2013.

7) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města.

Bod vedl Ing. Smihrodský a přednesl návrhy na usnesení.

Zastupitelé jednomyslně schválili:
- záměr prodeje st.p.č.  98  (vodní dílo – hráz) o výměře 90 m2 oddělené geometrickým 
plánem č. 95-12/2013 z p.p.č. 462/3 v k.ú. Mýto u Tachova za cenu dle zásad tj. 20 Kč/m2. 
Převod bude realizován kupní smlouvou se smlouvou o zřízení věcného břemene. Náklady za 
geometrický plán uhradil Český rybářský svaz, správní poplatek za vklad práv do katastru 
nemovitostí uhradí Český rybářský svaz.
-  záměr odprodeje st.p.č. 2726/241 o výměře 82 m2 v k.ú. Tachov za účelem užívání pod 
stavbou trafostanice v ul. U Penzionu, za kupní cenu ve výši 700,-Kč/1m2.

Zastupitelé jednomyslně schválili:
- odprodej p.p.č. 258/6 o výměře 121 m2 v k.ú. Tachov pro V. K., Na dlouhém lánu, Praha 6 
– Vokovice, pro účely užívání za rodinným domem čp. 248 na Třídě Míru, za kupní cenu ve 
výši 10,-Kč/1m2 (kupní cena je upravena od příslušné sazby z důvodu svažitosti  a špatné 
přístupnosti – nevyužitelnosti pozemku pro město).

Zastupitelé jednomyslně schválili:
a) nahrazení původního usnesení č. 7/172b) ze dne 29.8.2011 novým usnesením, na základě 
kterého se schvaluje odprodej p.p.č. 3715/38 o výměře 162 m2 a p.p.č. 3715/137 o výměře 
41 m2 v k.ú. Tachov za účelem užívání příjezdové komunikace k zahradám v osadě Tachov – 
Hejčák, za kupní cenu 5,-Kč/1m2 do spoluvlastnického podílu pro tyto kupující:
2/77 M. a R. T., Žižkova, Tachov,
62/77 Český zahrádkářský svaz, základní organizace Tachov-Hejčák, IČ: 48327654
b) zrušení původního usnesení č. 10/207 a č. 10/208 ze dne 7.11.2011 v plném rozsahu.

Zastupitelé jednomyslně schválili:
- bezúplatný převod pozemkové parcely č. 1620/2 o výměře 89 m2  ostatní plocha - silnice 
oddělené  geometrickým  plánem  č.  4265-96/2013  z pozemkové  parcely  č.  1620/2  
v k.ú.  Tachov  z majetku  Města  Tachov  do  vlastnictví  Plzeňského  kraje  za  účelem 
majetkového vypořádání. Bezúplatný převod bude realizován darovací (směnnou) smlouvou, 
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správní  poplatek  za  návrh  na  vklad  vlastnického  práva  do  katastru  nemovitostí  uhradí 
nabyvatel.
-  bezúplatné nabytí pozemkové parcely č. 3620/25 o výměře 31 m2 (ostatní plocha – jiná 
plocha)  v k.ú.  Tachov  od  ČR -  Úřadu  pro  zastupování  státu  ve  věcech  majetkových  do 
vlastnictví Města Tachov.

Zastupitelé jednomyslně schválili:
-  zahájení jednání s TJ Slavoj Tachov, Občanské sdružení, Pobřežní 1656, 347 01 Tachov,
IČ  18251064  o  podmínkách   bezúplatného  převodu  sportovní  haly  –  budovy  čp.  1656  
v k.ú. Tachov na pozemku parc.č. 3359/8, dále pozemků:
-  parc.č.  3359/8  o celkové výměře  3031 m2 vedeného jako zastavěná plocha a  nádvoří  - 
budova, 
- parc.č. 1422/3 o celkové výměře 47 m2 vedeného jako ostatní plocha – jiná plocha
- parc.č. 3359/5 o celkové výměře 1140 m2 vedeného jako ostatní plocha – jiná plocha
- parc.č. 3359/6 o celkové výměře 169 m2 vedeného jako ostatní plocha - zeleň
- parc.č. 3359/7 o celkové výměře 139 m2 vedeného jako ostatní plocha – zeleň
na Město Tachov, IČ: 00260231.

Zastupitelé 17-ti hlasy neschválili:
- nabytí částí  p.p.č. 2508/7 a 2508/9 v k.ú. Tachov od společnosti InterCora, spol. s r.o.,  
IČ:   47714018,  Lochotínská  18,  Plzeň  do  majetku  města  za  účelem užívání  chodníku  a 
veřejné  zeleně  u  obchodního  centra  v Sokolovské  ulici,  protože  nemá  o  předmětné 
nemovitosti zájem. 
Hlasování se zdržel Ing. Smihrodský.

8) Různé  a  podněty  veřejnosti  k  obecné  problematice  města  v  jeho  samostatné 
působnosti.

Bod řídil Ing. Smihrodský a otevřel rozpravu.

O slovo se přihlásil Ing. Svoboda. Sdělil, že jako první se v tomto bodě předkládá návrh na 
schválení  příspěvku na činnost  pro HC Tachov ve výši  60.000,--  Kč.  Všichni  zastupitelé 
obdrželi  tuto  žádost  v podkladových  materiálech  a  rada  města  doporučuje,  abychom  ze 
zbytku, který jsme nerozdělili na sport, tělovýchovu a mládež, uvolnili tuto částku. 

Zastupitelé 16-ti hlasy schválili příspěvek na činnost ve výši 60.000,-- Kč pro Hockey Club 
Tachov, o.s., na částečné pokrytí nákladů spojených s dopravou dorosteneckých družstev na 
soutěže, úhradou rozhodčích a s účastí zdravotního dozoru v roce 2013. 
Hlasování se zdrželi Mgr. Vrána  a MUDr. Tomanová.

Další  návrh  týkají  se  schválení  předloženého  návrhu  Smlouvy  o  podmínkách  poskytnutí 
dotace  z ROP NUTS II  Jihozápad  na  projekt  „Rozhledna Tachov Vysoká“,  přednesl  pan 
starosta.  Uvedl,  že  zastupitelstvo  schválilo  podání  žádosti,  víme,  že  dotace  nám  byla 
přidělena,  ale  musíme  v zastupitelstvu  ještě  schválit  tuto  smlouvu.  Připomněl,  že  tyto 
smlouvy se uzavírají v zásadě na všechny větší akce jako např. na venkovní bazén. 
Dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 
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Zastupitelé 16-ti hlasy schválili předložený návrh Smlouvy o podmínkách poskytnutí dotace 
z Regionálního  operačního  programu  NUTS II  Jihozápad  na  projekt  „Rozhledna  Tachov 
Vysoká“, registrační číslo projektu: CZ.1.14/3.1.00/23.02696. 
Hlasování se zdrželi Bc. Bočan a MUDr. Tomanová.

Třetí návrh na schválení předložil opět pan starosta. Uvedl, že se jedná o navýšení příspěvku, 
který poskytuje město Tachov MAS Zlatá cesta o.p.s., na částku 13,-Kč na jednoho obyvatele. 
Místní  akční  skupina  připravuje  projekt  „Destinační  management  cestovního  ruchu 
v příhraniční oblasti Českého lesa“. Vzhledem k tomu, že městu chybí koordinace cestovní 
ruchu,  je  potřeba,  aby se  tímto  úkolem zabýval  jeden uvolněný pracovník –  koordinátor. 
Připomněl,  že doposud poskytovalo město Tachov příspěvek MAS 1,-  Kč na obyvatele  a 
např. malé obce přispívají částkou 20 000,- kč na činnost MAS. 

Pan Sklenář  vznesl  dotaz.  Kolik se  zhruba přispívá ve městech,  které  mají  zřízené místní 
akční skupiny? Je částka 13,-Kč na jednoho obyvatele odpovídající. Je to běžné v rámci kraje 
nebo republiky, jestli města přispívají.

Pan starosta odpověděl, že přesné částky nezná, jsme v různých společenstvích, pohybuje se 
to různě. Například ve sdružení Euregio Egrensis činí příspěvek 6,- Kč na obyvatele. Částka 
vychází z počtu obyvatel, nás doposud tolerovali, protože jsme velké město. Spíše jde o to, 
aby se dala dohromady potřebná částka, nutná pro rozvoj spolupráce.

Pan Sklenář se dotázal, kolik činí celková částka?

Ing. Smihrodský uvedl, že obyvatel je 12 000 x navýšení 12,-Kč/obyvatele. Celková částka je 
na pokrytí mezd pracovníka, který by zabezpečoval činnost v oblasti cestovního ruchu.

Pan starosta podotkl, že také přes MASku získává město dotace.

Zastupitelé 17- ti hlasy schválili navýšení členského příspěvku za členství města v MAS Zlatá 
cesta, o.p.s., na částku 13,-Kč/obyvatele.
Hlasování se zdržel pan Minich.

Jako další se o slovo přihlásil Ing. Svoboda. Poznamenal, že dále je v materiálech návrh na 
schválení  půjčky z fondu  rozvoje  bydlení,  který  by  měli  zastupitelé  schválit.  Bohužel  do 
daného termínu 17.5. přišla pouze jedna žádost. Dotazy ani připomínky vzneseny nebyly.

Zastupitelé jednomyslně schválili poskytnutí půjčky z Fondu rozvoje města Tachova jedné 
žadatelce dle předloženého návrhu.

Poté Ing. Smihrodský vyzval zastupitele a veřejnost, zda mají nějaké dotazy či připomínky k 
obecné problematice města. 

Pan Sklenář sdělil, že ho na ulici zastavila paní a dotázala se, proč v Americké ul. u vjezdu do 
sběrného dvora - Marius Pedersen vytéká už několik dní ze silnice voda. Má někdo nějakou 
informaci, proč se tomu tak děje? 
Vysvětlení se ujal pan starosta, protože byl přítomen jednání ohledně této závady. Na úvod 
připomněl, že silnice patří Plzeňskému kraji. Americká ul. byla pracně zrekonstruovaná a my 
jsme za to rádi. Bohužel se tato voda již v minulosti každoročně objevovala ze strání nad 
Máchovou ul. a v místech poblíž. Vytékala vždy u večerky v Hálkově ul. Tím, že se dělala 
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nová kanalizace v Americké ul. a prováděli se zemní práce, byly narušeny toky, které tam 
jsou. Nejdříve se voda na vozovce objevila v lednu, teď vyvěrá na povrch poněkud masivněji. 
Minulý týden tj. 14.6. proběhlo jednání za přítomnosti projektanta, dodavatele, SÚS PK a 
VAKu Stříbro. Zkrátka všichni se k tomu hlásí včetně dodavatele, urychleně vše připravují. 
Konkrétní část se bude muset otevřít, udělá se několik trativodů v různých výškách a svedené 
to bude do kanalizace, aby se voda už neobjevovala. Sdělili, že když vše stihnou připravit, 
měli by závadu odstranit tento nastávající víkend tj. 22. - 23.6. Dle názoru pana starosty to  
pravděpodobně v tomto termínu nestihnou, protože se musí řešit uzavírka a objízdné trasy na 
2  dny.  Každopádně  se  na  této  závadě  pracuje  a  v  co  nejbližším  možném termínu  bude 
odstraněna a město to nebude nic stát. 

Jako další vznesl dotaz pan Karaman z řad veřejnosti. Uvedl, že bydlí ve Stadtrodské ul., kde 
má dojít  ke zjednosměrnění provozu. Jestli  tomu dobře  rozuměl,  tak jednosměrný provoz 
bude od křižovatky směrem k vilkám?

Pan  starosta  uvedl,  že  se  o  této  problematice  jedná  nejméně  2  roky.  Ozvali  se  stížnosti  
z Bělojarské ul., že tam nemohou parkovat, jako parkují všude jinde, protože je tam zákaz 
stání.  Rovněž  se  ozval  Domov pro  seniory,  že  mají  problémy s parkováním a  dole  v ul. 
Stadtrodské je situace obdobná. Dvě auta tam neprojedou. Jsou zkrátka hlasy pro i proti.  
V I.  etapě  se  udělalo  to,  že  se  zjednosměrnila  MHD tak,  aby  nebyly  zastávky  po  obou 
stranách a autobusy jezdily pouze jedním směrem. V současné době je projekt připraven tak, 
že se bude jezdit vrchem po Bělojarské ul. kolem domu pro seniory dolů a po Stadtrodské ul.  
ven do křižovatky. Křižovatka bude upravená tak, aby nebyla ve tvaru Y. 

Pan  Karaman  vyslovil  názor,  že  se  touto  změnou  nic  nevyřeší,  protože  bude  zatížena 
Bělojarská ulice.

Pan starosta odpověděl, že v dnešní době musí mít obousměrná silnice zachovaných 6 m, tzn. 
dva jízdní pruhy po 3 m. V této lokalitě jsou s bídou 3 m, protože tam parkují denně celý den 
auta.  Nabízejí se pouze dvě možnosti.  Buďto tam budou řidiči  moci parkovat a nebo tam 
budou všichni dostávat pokuty. A není přece řešením dávat pokuty.

Pan Karaman navrhl panu starostovi, aby se přišel podívat do této lokality kdykoliv večer, 
jestli by se tam auta nevešla. Vešla by se tam hravě, kdyby se udělaly pruhy na parkování,  
řidiči jsou neukáznění. 

Pan starosta  odpověděl,  že  šířka silnice se  tím bohužel nezvětší,  6 m tam není a nebude. 
Mohlo by tam být povoleno pouze zastavení a nikoliv stání. Když pojedete do kteréhokoliv 
města, tak uvidíte, že většina ulic na sídlištích je zjednosměrněna. Ulice se nedají rozšířit a  
proto se zjednosměrňují. Co nevidět,  bude muset město řešit  problém celé Bělojarské ul.,  
protože tam už taky není v podstatě 6 m, dále v ul. 1. Máje na západním sídlišti, rovněž na 
rapotínském sídlišti,  kde  se  zjednosměrnění  provedlo  a  trochu pomohlo,  ale  také  to  není 
dořešené.

Jako možné řešení  problému s parkováním ve  Stadtrodské  ul.  navrhl  pan  Karaman  zrušit 
zatravněnou plochu poblíž bývalé slepičárny, protože ji lidé využívají pouze na venčení psů. 

Pan starosta se dotázal, jestli má smysl likvidovat veškerou zeleň na všech sídlištích. Město 
tam vybudovalo kus parkoviště a nestačí to, protože auta přibývají.
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Další výtku měl pan Karaman k městské hromadné dopravě. Pokud se chce dostat člověk 
ze  sídliště  východ  do  Oldřichova,  musí  jít  v podstatě  přes  celý  Tachov  na  zastávku 
k Rybeně. 

Pan starosta odpověděl, že každý rok se dělá nový jízdní řád, stačí vznést tuto připomínku 
a domluvit se mezi sebou. Nedá se vyhovět jednotlivci, ale pokud stejných připomínek bude 
více, tak se dá s ČSAD domluvit. Město chtělo zavést pro penzisty linku k Městskému úřadu 
a ČSAD tak učinilo hned. Bohužel s touto linkou dnes nikdo nejezdí, takže ji asi budou rušit. 
Vždycky se najde někdo, kdo má připomínku k dané věci a pak to nevyužívá.  
Pan  Karaman,  bydlící  ve  Stadtrodské  ul.  na  závěr  dodal,  že  lidé  v Bělojarské  ul.  ze 
zjednosměrnění také nadšení nebudou. 

Pan starosta sdělil, že občané v ul. ve Vilkách sepisují petici, že se po komunikaci nedá takto 
dále  jezdit.  Chápe  občany ze  Stadtrodské  ul.,  kteří  budou muset  jezdit  vrchem a  celé  to 
objíždět, ale v  první řadě je důležitá bezpečnost provozu a ta v této lokalitě zajištěna není. 

Pan Sklenář uvedl,  že ho mrzí, že z toho není pan Karaman nadšený. Předpokládal,  že to 
občané přijmou kladně, protože kdyby se v této lokalitě něco přihodilo, můžou se tam bez 
problémů dostat složky záchranného systému. Myslel, že občané budou rádi, že se tato situace 
řeší a něco se vymýšlí a nebude pro ně problém najet o 500 m více.
Co se týče parkování na sídlišti, funguje sdružení nájemníků, tak ať na sebe vzájemně apelují, 
ať parkují lépe.  

Vzhledem k tomu, že se  již nikdo další  o slovo nepřihlásil,  ukončil Ing.  Smihrodský bod 
jednání a předal slovo panu starostovi.

9) Usnesení a závěr.
Návrh na usnesení přednesl MUDr. Vokatý.
Pan  starosta  se  dotázal,  jestli  má  ještě  někdo  připomínku  k usnesení.  Poděkoval  všem 
přítomným za účast a za přístup. Připomněl, že 24.6. v 18:00 hod. se bude konat v KATu tzv. 
„kulatý stůl“  nad výsledky ankety „Program rozvoje města  Tachova na roky 2014-2020“. 
Pořadatelem je OREI MěÚ a MAS Zlatá cesta. Na závěr pan starosta dodal, že příští zasedání 
zastupitelstva  města  se  bude  konat  v tomto  sále  dne  26.8.2013,  popřál  všem  hezkou 
dovolenou a ukončil jednání zastupitelstva v 19:10 hodin. 

………………………  ………………………

 Mgr. Ladislav Macák    Ing. Václav Svoboda

           starosta                                     1. místostarosta

ověřovatelé:

..................................
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